

《单词百科:ganoderma是什么意思?ganoderma怎么发音?ganoderma的解释和用法》

英语单词ganoderma是什么意思?ganoderma怎么读?ganoderma怎么发音?简答网为您整理了ganoderma的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



ganoderma怎么读

ganoderma的读音:[gan d rm]

ganoderma的意思

1、[医][拉]灵芝，赤芝；

ganoderma的双语例句

1、Ingredient: Almond and Lucid Ganoderma extracted liquid etc.

主要成份: 杏仁、灵芝萃取液、活性酵母精华、木瓜酵素.

2、Objective : To explore the anti-inflammatory and analgesic effects of Ganoderma lucidum extractive.

目的研究灵芝提取物的镇痛与 抗炎 作用.

3、The ganoderma extracts can inhibit tumor by strengthening healthy and improving immunity.

灵芝提取物主要是通过扶正固本、提高人体免疫功能达到抗肿瘤的目的.

4、Ganoderma polysaccharides are the main functional composition of Ganoderma.

灵芝多糖是灵芝中的主要有效成份.

5、Triterpenoids are the main efficacious ingredients in ganoderma spore lipids.

灵芝三萜类化合物是灵芝孢子油中的主要功效成分.

6、Main ingredients: ginseng extract, witch hazel, ganoderma, crystal active gold etc.

主要成分: 人参提取液、金缕梅、灵芝、水晶活性金等.

7、Objective : To observe the antisenility effect of Ganoderma Lucidum rich in selenium.

目的: 观察富硒灵芝的抗衰老作用.

8、Objective To observe the pharmacologic effect of Ganoderma lucidum polysaccharide (GLP) in protecting liver.

目的观察灵芝多糖 (GLP) 保护肝脏的药理作用.

9、The polysaccharide SPA was isolated and purified from Ganoderma tsugae.

SPA是从松杉灵芝中分离纯化出的一种新多糖.

10、Conclusion: Ganoderma Lucidum rich in selenium has a significant effect on antisenility.

结论: 富硒灵芝具有明显的抗衰老作用.

11、Polysaccharides and triterpenoids are major medicinal effective ingredients in Ganoderma spp.

多糖和三萜两大类活性物质是灵芝的主要药效成分.

12、What kind of ganoderma is just feral?

什么样的灵芝才是野生的?

13、Ganoderma concept is the earliest Taoist Yueqing, also as three palaces.

紫芝观是乐清最早的道观, 又名三宫殿.

14、Comparative Studies of Delignification Caused by Ganoderma Species.

中译:不同灵芝种类所造成的去木质素反应的比较研究.

15、The fungus Ganoderma foods containing sugars and interferon inducer, could inhibit tumor.

真菌食品灵芝中含有多糖物质和干扰素诱导剂, 能抑制肿瘤.

以上是简答网为您整理的ganoderma怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/ganoderma>